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 HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ  
CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION  

Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

mb: 02053101  ž.r. 2340009-1110278715  oib: 92829674347 

 
 

63. sjednica Izvršnog odbora 
 

Z A P I S N I K 
 

 
Sjednica je održana u srijedu, 15. lipnja 2016. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, 
s početkom u 18:45. 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: 
 

1. Eduard Perković, predsjednik Saveza; 
2. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza; 

3. Frane Marković, član Izvršnog odbora Saveza; 
4. Ivan Šeperić-Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza; 

5. Mario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza; 
6. Ivo Tišljar, član Izvršnog odbora Saveza. 

 
Konstatira se da na početku 63. sjednice IO-a, dana 15. lipnja 2016. 

godine prisustvuje 6 članova s pravom glasa što je dovoljno za 
donošenje pravovaljanih odluka. 

 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika sa 62. sjednice IO 
3. Registracija natjecatelja za 2016. godinu 

4. Natjecanja za Kup Hrvatske i Prvenstvo Hrvatske 
5. Reprezentacije, precizna orijentacija 

6. Rok za plaćanje članarine Savezu 
7. Natječaji za funkcije u Savezu 

8. Očitovanje o natjecanju na Omanovcu 
9. Ravnopravnost ženskih kategorija 

10. Usklađivanje štafetnih natjecanja s pravilnikom IOF-a 
11. Razdvajanje Prvenstva Hrvatske za juniore i seniore 

12. Dresovi i oprema za reprezentacije 
13. Razno  
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1. Usvajanje dnevnog reda 

Za dnevni red Frane Marković predlaže raspravu o roku za plaćanje 

članarine Savezu za 2017. godinu. 
 

Mario Štambuk predlaže da se raspravlja o dresovima i opremi za 
reprezentacije. 

 
Damir Gobec za dnevni red predlaže očitovanje novog saziva IO o 

natjecanju u Omanovcu, ravnopravnosti ženskih kategorija te 
usklađivanje štafetnih natjecanja s novim pravilima IOF-a. 

 
Dnevni red s takvim prijedlozima je jednoglasno usvojen. 

 
2. Usvajanje Zapisnika sa 62. sjednice IO 

Zapisnik sa 62. sjednice IO je usvojen jednoglasno. 
 

 

3. Registracija natjecatelja za 2016. godinu 
Eduard Perković postavio je pitanje je li kod registracije natjecatelja 

bitna forma ili podaci koji se šalju. Damir Gobec izjavio je da često ima 
problema kod registracije zbog velikog broja članova te ne dobiva 

povratne informacije od voditelja registracije oko eventualnih problema. 
 

Frane Marković će razgovarati s voditeljem rezultata oko problema s 
registracijom, posebno oko nedostatka MTB-O u prijavnom obrascu. 

Odlučeno je da je OK Vihor dužan poslati prijave na novom obrascu kako 
bi se olakšalo vođenje rezultata voditelju. 

 
Damir Gobec ukazao je i na veliku razliku između objavljenih bodova 

kluba nakon posljednje utrke u Manjoj Vasi i vlastitog izračuna te je 
potrebno pronaći zašto je nastala ta razlika. 

 

Frane Marković će s novim tajnikom koordinirati problematiku s 
registracijom natjecatelja. 

 
 

4. Natjecanja za Kup Hrvatske i Prvenstvo Hrvatske 
Eduard Perković pojasnio je kako mnogi natjecatelji u preciznoj 

orijentaciji preferiraju natjecanja u inozemstvu, ali i da ima natjecatelja 
koji žele natjecanja za PH u Hrvatskoj. Kandidat za TempO Prvenstvo 

Hrvatske 2016. godine je natjecanje od OK Vihor u rujnu. Odluka je 
potvrđena jednoglasno. 

 
OK Međimurje najavio je kandidaciju jednog natjecanja u preciznoj 

orijentaciji za Prvenstvo Hrvatske u 2017. godini. 
 

Na idućem sazivu IO će se raspravljati o kalendaru za 2017. godinu. 

Mario Štambuk će preuzeti koordinaciju kalendara za 2017. godinu. 
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5. Reprezentacije, precizna orijentacija 

Ivo Tišljar je rekao da je natjecanje održano na Ponikvama toliko loše 
organizirano da je upitna njegova regularnost. Eduard Perković 

predložio je da se utrka prihvati kao takva, kako se ne bi opterećivali 
organizatori koji već na jesen organiziraju novo natjecanje u preciznoj 

orijentaciji. Tomislavu Varnici i Ivi Lovrec se organizacija broji kao uvjet 
za nastup ove godine u reprezentaciji. 

 
Damir Gobec predlaže da se Tomislavu Varnici i Ivi Lovrec za nastup u 

reprezentaciji u 2017. godini uvjetuje da i iduće godine naprave 
natjecanje. 

 
Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 

 
Damir Gobec pročitao je dopis OK Vihor vezan uz Prvenstvo Hrvatske 

održano na Meninoj planini. Na natjecanju oštećeni su Ivica Bertol i 

Ivana Gobec te je nakon žalbe organizatoru natjecanja sudsko vijeće 
odlučilo da s obzirom da se radi o Prvenstvu Hrvatske o rezultatima istih 

neka odluči Hrvatski orijentacijski Savez. Damir Gobec predlaže 
poništavanje te dvije kontrole iz rezultata za PH. Prijedlog je odbačen s 

dva suzdržana glasa (Eduard Perković i Mario Štambuk), tri glasa protiv 
(Frane Marković, Ivan Šeperić-Grdiša i Ivo Tišljar) te jednim glasom za 

(Damir Gobec), a uz obrazloženje da su natjecatelji obavezni čitati 
obavijesti za natjecanje. 

 
Eduard Perković predlaže da se organizira novo Prvenstvo Hrvatske, 

prijedlog je odbijen s dva suzdržana glasa (Eduard Perković i Mario 
Štambuk), tri glasa protiv (Frane Marković, Ivan Šeperić-Grdiša i Ivo 

Tišljar) te jednim glasom za (Damir Gobec). 
 

Ivica Bertol je odlučio da će ubuduće nastupati u OPEN kategoriji, 

umjesto u paralympic kategoriji. 
 

Ivo Tišljar predstavio je prijedloge reprezentacije za Svjetsko prvenstvo 
u preciznoj orijentaciji. Prema kvalifikacijskim rezultatima prvih četvero 

ima pravo nastupa i to su Tomislav Varnica, Ivo Tišljar, Iva Lovrec i 
Jasminka Cindrić-Perković. Ivo Tišljar predlaže da se sukladno pravilniku 

o državnim reprezentacijama Zdenko Horjan uključi u reprezentaciju 
zbog osvojenog četvrtog mjesta na Europskom prvenstvu i to umjesto 

Jasminke Cindrić Perković. Obzirom da je OK Vihor ponudio da će 
financirati troškove nastupa dodatnog člana reprezentacije Ivo Tišljar 

predlaže da za reprezentaciju nastupi Ivica Bertol o trošku njegovog 
matičnog kluba. 

 
Odluka je prihvaćena s četiri glasa za (Eduard Perković, Ivan Šeperić-

Grdiša, Ivo Tišljar, Mario Štambuk). Damir Gobec i Frane Marković su 

glasali protiv. 
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Ivo Tišljar je najavio raspored nastupa po disciplinama 

U PreO natjecanju će nastupiti Tomislav Varnica, Zdenko Horjan i Ivo 

Tišljar.  
 

U TempO natjecanju će nastupiti Iva Lovrec, Ivica Bertol, Zdenko 
Horjan i Ivo Tišljar.  

 
U štafeti će nastupiti Zdenko Horjan, Ivica Bertol i Ivo Tišljar. 

 
 

6. Rok za plaćanje članarine Savezu 
Mario Štambuk predlaže rok za plaćanje članarine 28. veljače. Frane 

Marković ukazuje na problem sankcija ukoliko klubovi ne ispoštuju taj 
rok. 

 
Eduard Perković i Frane Marković predlažu da klubovi koji ne plate 

članarinu do tog roka, zajedno s njihovim članovima ne mogu osvajati 

bodove na natjecanjima za Kup Hrvatske te njihovi članovi ne mogu 
nastupati za reprezentaciju. 

 
Time se predlaže izmjena točke 2.1 Pravilnika za orijentacijska 

natjecanja: 
 

''Svaki klub i županijski orijentacijski savez (u daljnjem tekstu – 
član Saveza) mora biti registriran kod 

 
Saveza te plaćati redovitu godišnju članarinu prema odluci 

Skupštine Saveza za tekuću godinu.'' 
 

 
Novi prijedlog točke 2.1 Pravilnika za orijentacijska natjecanja: 

 

„Svaki klub i županijski orijentacijski savez (u daljnjem tekstu – 
član Saveza) mora biti registriran kod Saveza te plaćati redovitu 

godišnju članarinu prema odluci Skupštine Saveza za tekuću 
godinu. Rok za plaćanje članarine određuje Skupština. 

 
Neplaćanjem članarine član Saveza ne može sudjelovati u radu 

Skupštine (sukladno čl. 7 i čl. 8 Poslovnika o radu skupštine HOS-
a). 

 
Natjecatelji člana Saveza koji nije podmirio članarinu ne mogu 

ostvarivati bodove u pojedinačnom i klupskom kupu Hrvatske, ne 
mogu biti proglašeni prvacima na Prvenstvima Hrvatske te ne 

mogu biti članovi reprezentacija sve do podmirenja godišnje 
članarine. 

 

Podmirenjem godišnje članarine nakon navedenog roka neće se 
retroaktivno priznati bodovi u pojedinačnom i klupskom kupu 
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Hrvatske te se neće retroaktivno priznati naslovi prvaka 

Hrvatske.“ 

  
U skladu sa odlukom sa 62.sjednice IO konačna odluka će se donijeti 

do kraja rujna nakon odgovora na upit koji će biti definiran i poslan 
svim klubovima na izjašnjavanje. 

 
 

7. Natječaji za funkcije u Savezu 
Eduard Perković provjerio je u Uredu državne uprave status novog 

Statuta te je dobio informaciju da zbog velike gužve Statut još nije 
potvrđen. Dobio je i informaciju da ukoliko novi Statut nije potvrđen u 

roku 3 mjeseca, može se postupati po novom Statutu. 
 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog da se ponište svi raspisani natječaji 
za funkcije u Savezu te da se isti raspišu prema novom Statutu. 

 

Na idućoj sjednici IO će se raspisati i natječaji za funkcije u 
reprezentaciji. 

 
 

8. Očitovanje o natjecanju na Omanovcu 
OK Vihor zatražio je ponovno glasanje oko održavanja utrke na 

Omanovcu zbog moguće opasnosti od mina. Eduard Perković objasnio 
je kako je protekli saziv IO donio odluku kako se na Omanovcu neće 

održati Prvenstvo Hrvatske, da se ne bi natjecatelje koji žele nastupiti 
na Prvenstvu Hrvatske stavilo pred težak izbor. 

 
Damir Gobec predlaže da se utrka ne boduje za klupski kup kako klubovi 

koji ne žele nastupiti ne bi bili u nepovoljnom položaju. Odluka nije 
prihvaćena. Za odluku su glasali Damir Gobec i Ivo Tišljar, suzdržan je 

bio Eduard Perković, protiv su bili Frane Marković, Ivan Šeperić-Grdiša 

i Mario Štambuk. 
 

Jednoglasno je odlučeno da je organizator odgovoran za nastup svih 
natjecatelja te je obavezan ograditi natjecateljsko područje u punom 

opsegu jasno vidljivim trakama i oznakama.  
 

 
9. Ravnopravnost ženskih kategorija 

Damir Gobec predložio je izjednačavanje bodovanja muških i ženskih 
dobnih kategorija. Jednoglasno je donesena odluka da se izjednače 

koeficijenti i razredi za MŽ35 i MŽ45 kategorije. Kategorija Ž35 će se 
prebaciti u razred u kojem se nalazi M35, a Ž45 će se prebaciti u razred 

u kojem se nalazi M45. 
 

Stigao je dopis od OK Kapela sa zahtjevom za otvaranje kategorija Ž50 

za Sprint Kup Hrvatske te Ž55 u Kupu Hrvatske. Ivo Tišljar je provjerio 
nastupe natjecateljica u Ž45 te je ustanovljeno da je samo šest 
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natjecateljica nastupalo te je jednoglasno donesena odluka da se 

prijedlog odbija zbog premalog broja mogućih natjecateljica. 

 
U Sprint Kupu Hrvatske u Ž35 nastupa mnogo veći broj natjecateljica te 

je jednoglasno donesena odluka da se za iduću godinu otvori kategorija 
Ž50. 

 
Jednoglasno je odlučeno i da se zatraži mišljenje HOO o rokovima za 

usklađivanje. 
 

 
10. Usklađivanje štafetnih natjecanja s pravilnikom IOF-a 

Damir Gobec predložio je uskladiti nastupe miješanih štafeta sa 
sadašnjih 2+1 na oblik 2+2 (dva muška i dva ženska člana). Uvidom u 

rezultate zadnjeg kup natjecanja ustanovljen je omjer muških 
natjecatelja prema ženskim natjecateljicama približno 2:1. Prijedlog nije 

prihvaćen s dva glasa za (Damir Gobec i Eduard Perković), jednim 

suzdržanim (Ivan Šeperić-Grdiša) te tri glasa protiv (Frane Marković, 
Ivo Tišljar i Mario Štambuk). 

 
 

11. Razdvajanje Prvenstva Hrvatske za juniore i seniore 
Eduard Perković predložio je razdvajanje utrka za Prvenstvo Hrvatske 

za seniore i juniore kako bi perspektivni juniori mogli nastupiti i na 
seniorskom Prvenstvu Hrvatske. Prijedlog je odbijen većinom glasova. 

Eduard Perković je glasao za, ostali članovi protiv, a za razlog je 
navedeno kako nema dovoljno klubova za organizaciju različitih 

prvenstava svake godine. 
 

 
12. Dresovi i oprema za reprezentacije 

Mario Štambuk izjavio je kako po popisu voditelja reprezentacije 

nedostaje 11 kompleta dresova. Eduard Perković dodaje kako Savez 
može dresove financirati s 4 tisuće kuna dok je ukupna tražena 

vrijednost oko 6.5 tisuća kuna. Prijedlog predsjednika je da se dresovi 
privatno sufinanciraju u iznosu od jedne trećine. Damir Gobec predlaže 

da reprezentativci koji imaju stare dresove ne dobivaju nove dresove. 
 

Jednoglasno je odlučeno da se kupi 11 dresova koje će reprezentativci 
zadužiti te će se za ostatak novaca kupiti trenirke koje će se morati 

vratiti u Savez po potrebi. Kupljeni dres ostaje u vlasništvu 
reprezentativca koji novi dres ne dobiva iduće četiri godine. 
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13. Razno 

Eduard Perković izjavio je kako je samo jedan osnovnoškolac prijavljen 
u razredni odjel za sportaše. 

 
OK Međimurje obećali su platiti članarinu do kraja lipnja. 

 
 

 
Sjednica je završila u 21:50. 

 
 

 
 

 
 
 

Zapisnik vodio: 
Ivan Šeperić-Grdiša 

 

 
 

 

 
 

 
   Hrvatski orijentacijski savez 
 

predsjednik 
Eduard Perković 

 


